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Verkiezingen 
 

temmen kan op 22, 23 en 24 
november staat met dikke 

letters in het ‘Purmerends 
Nieuwsblad’. In voorgaande bij-
dragen van mij aan ons ‘Nieuws 
Blad’ heb ik al verscheidene ke-
ren aandacht besteed aan de fu-
sie tussen Purmerend en nu nog 
onze zustergemeente Beemster.  
Maar nu komt deze fusie wel heel 
dichtbij. Drie maanden te gaan en 
Purmerend en Beemster zijn één ge-
meente. Alvorens op 1 januari 2022 
de nieuwe gemeente een feit zal zijn, 
dienen een aantal zaken te worden 
geregeld. Eén daarvan is het vormen 
van een nieuw gemeentebestuur. Dit 
houdt natuurlijk in, dat er verkiezingen 
zullen worden ge-
houden om een 
nieuw Gemeentebe-
stuur Purmerend/ 
Beemster te kunnen 
vormen.  
 

aar ook voor 
de politieke 

partijen heeft deze 
fusie consequen-
ties. Ook de partij-
en zullen moeten 
fuseren. Wij als 
CDA Purmerend 
zullen samengaan 
met het CDA 
Beemster.  
E.e.a. houdt in, dat  
er op korte termijn verkiezingen zullen 
worden gehouden om tot een gezamen-
lijk Gemeentebestuur Purmerend/ Beem 
ster te komen. Inmiddels is ook de kan-
didatenlijst bekend, waarop voor ons de 
bekende namen staan, zoals Eveline 
Tijmstra als Lijsttrekker, Pascal Ver-
kroost, Michel Seger en Fred Koot. Ove-
rigens ontvangen alle CDA leden het 
verkiezingsprogramma ‘ZIJ AAN ZIJ’ met 

daarin de namen van alle 26 kan-
didaten. 
 

atuurlijk zal ook op bestuurlijk 
gebied e.e.a. veranderen. Daar-

over zullen wij u natuurlijk tijdig infor-
meren. Fuseren betekent voor betrok-
ken partijen, of dit nu in de zakelijke 
wereld plaatsvindt of in de politiek, 
geven en nemen. Desalniettemin zie ik 
deze fusie met een goed gevoel tege-
moet. Hoewel door de provincie opge-
legd, kan het samengaan van Purme-
rend en Beemster zeker leiden tot een 
positieve ontwikkeling voor beide ge-
meenten, zowel op economisch als op 
sociaal gebied. Hoe dit zich zal ontwik-
kelen is niet te voorspellen, maar ik 
denk wel dat uiteindelijk het samen-
gaan van deze twee gemeenten posi- 

tief zal uitpakken. 
Voor het CDA is 

het natuurlijk van 
belang om ook in 

de nieuwe ge-
meente actief en 

duidelijk zichtbaar 
aanwezig te zijn. 

Het is dan ook van 
groot belang dat 
wij als CDA ons 

goed kunnen pro-
fileren en onze 

bijdrage kunnen 
verlenen aan de 
ontwikkeling en 
opbouw van de 

gemeente Purme-
rend/ Beemster.  

 

verigens hebben wij als CDA 
Beemster en CDA Purmerend al 

jaren nauw contact in, zoals wij dit 
noemen, ‘het Beemsteroverleg’. 
Daarom rekenen wij op uw steun bij de 
komende Gemeenteraadsverkiezingen 
om een mooie uitslag te realiseren.  
 

Jan Schuuring, voorzitter  
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Eveline Tijmstra, lijsttrekker 
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De gemeenteraads-
verkiezingen 

 

e gemeenteraadsverkie-
zingen voor Purmerend 

zullen plaats vinden op 
woensdag 24 november en de 
twee dagen die daaraan voor-
afgaan. Dat duurt dus nog 
even, maar de voorbereidin-
gen zijn allang begonnen.  
De hele procedure is in het licht  
van de fusie tussen Beemster 
en Purmerend in handen van 
het fusiebestuur. Zij hebben het 
verkiezingsprogramma voor de 
periode 2022 – 2026 geschre-
ven, in samenwerking met de 
wethouder en de raadsleden. 
We mogen, vind ik, wel stellen 
dat het een prima resultaat is 
geworden. U kunt als leden van 
onze CDA afdelingen daar zelf 
over oordelen, want eenieder 
ontvangt het programma in 
zijn/haar brievenbus.  
Het verkiezingsprogramma en 
de kandidatenlijst (kieslijst) zijn 
vastgesteld in de gemeen-
schappelijke ledenvergadering 
van 6 juli jl. In een volgend 
artikel vindt u een toelichting 
bij de belangrijkste speerpunten 
uit het programma.  
Bovenaan deze pagina ziet u de 
namen met foto van de top 10 
kandidaten. De volledige kandi-
datenlijst is opgenomen in het 
verkiezingsprogramma.  
 

erder kunnen we melden 
dat er een ALV komt, waar 

de ‘oude’ CDA afdelingen wor-
den opgeheven en een nieuwe 
afdeling Purmerend wordt op-
gericht. Vermoedelijk zal dat in 
januari 2022 plaatsvinden.  

Het nieuwe bestuur zal ook 
moeten beslissen of het verzor-
gen van de nieuwsbief voortge-
zet gaat worden. Hopelijk wel 
maar mocht dat niet zo zijn, 
dan wil ik hier nu alvast, na-
mens het bestuur een bijzon-
der, dank je wel zeggen te-
gen Kees Paul, die vele jaren-
lang de nieuwsbrief op een 
voortreffelijke manier heeft 
verzorgd. Als de nieuwsbrief 
ook door het nieuwe bestuur 
gehandhaafd blijft is een harte-
lijk bedankt richting Kees vol-
komen op zijn plaats. 
 

Namens het bestuur,  
Jan Dorrepaal 

 
Zij aan zij bouwen aan 
Purmerend 
 

ij aan zij is de titel 
van ons verkie-

zingsprogramma en de 
basis van onze kijk op 
de samenleving. 
Een samenleving die wij 
samen vormen, zij aan 
zij. Door de samenvoe-
ging van Purmerend en 
Beemster ontstaat er een 
nieuwe gemeente met 
veel kwaliteit en kansen. 
Een gemeente waarin 
stad en platteland elkaar 
versterken. De rust en 
nuchterheid van de 
Beemster als evenwicht 
voor de drukke stad met 
al zijn bedrijven, winkels 
en horeca. Het rijke we-
relderfgoed als groene 
culturele aanvulling op de 
monumentale historische 
panden in de binnenstad. 

Een gemeente met kansen voor 
een duurzame voedselindustrie 
en een toonaangevende IT-
sector. Het nieuwe Purmerend 
is een gemeente waar we trots 
op kunnen zijn en waaraan wij 
graag met u verder bouwen.  
 

Leefbaar wonen 
et bijbouwen van een aan-
zienlijk aantal betaalbare 

woningen moet mensen weer 
de mogelijkheid geven een plek 
te vinden binnen onze nieuwe 
gemeente. Maar er is meer no-
dig. Een fijne plaats om te wo-
nen vraagt om een omgeving 
waar geleefd kan worden. Een 
groene buitenruimte, plekken 
om elkaar te ontmoeten, thea-
ters en evenementen. De kwali-
teit van deze openbare ruimte 
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Kandidaten top 10. Vlnr: Ferry Pankras (5), Annemiek Nuijens (10), Fred Koot (4), Lieuwe de Jong (8), Ruben Zeeman (9), 
Eveline Tijmstra (1, lijsttrekker), Pascal Verkroost (2), Liesbeth Roet (6), Arie Commandeur (7) en Michel Segers (3) 
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bepaalt in grote mate hoe de 
stad of dorpskern beleefd 
wordt. Afgelopen periode is fors 
geïnvesteerd in het groenon-
derhoud, deze koers zetten we 
voort en breiden we verder uit 
zodat ook onze wegen, trottoirs 
en fietspaden in kwaliteit verbe-
teren.  
 

Waardevolle zorg 
aardevolle zorg is zorg 
nabij, waarbij niet de re-

gel maar de relatie centraal 
staat en de menselijke maat 
voorop. Dat vraagt om een 
werkwijze waarbij ruimte en 
vertrouwen voor de zorgprofes-
sional voorop staat. Voor het 
CDA is dat de basis waarop we 
de zorg in onze gemeente or-
ganiseren.  
Een ander belangrijk punt is het 
gat tussen zelfstandig thuis wo-
nen en wonen in een verpleeg-
huis. Wij willen dit overbruggen 
met meer variatie in het aanbod 
van woonvormen voor ouderen: 
hofjes, kleinschalige apparte-
mentencomplexen en nieuwe 
vormen van verpleeg- en ver-
zorgingshuizen. Dit stelt mensen 
in staat om in iedere levensfase 
op een passende manier te wo-
nen met de zorg of ondersteu-
ning die nodig is.  
 

Cultuur verbindt 
n de nieuwe gemeente ont-
staat een nog rijkere culture-

le sector. Met grote en kleine 
culturele voorzieningen, vele 
amateurverenigingen, het histo-
rische stadscentrum, werelderf-
goed, onze culturele gebruiken 
en kenmerkende feesten. De 
culturele en creatieve sector is 
onmisbaar in onze samenleving. 
Het geeft het leven kleur, ver-
bindt, verrast en biedt werkge-
legenheid. Het CDA wil hierin 
blijven investeren, onder ande-
re door cultuureducatie in het 
onderwijs verder uit te breiden 
en ervoor te zorgen dat alle 
culturele instellingen de crisis 
goed doorkomen.  
 

Zij aan zij 
e afgelopen jaren heeft het 
CDA zich op een positieve 

en constructieve manier ingezet 
om bij te dragen aan onze ge-
meentes. Dat blijven wij graag 
samen doen, niet met de inten-

tie het altijd eens te zijn, maar 
wel opzoek naar het gemeen-
schappelijke.  
 

 
 

Vlnr: Michel Segers, Eveline Tijmstra 
en Pascal Verkroost, resp. nr. 3, 1 en 
2 op de kandidatenlijst. 
 

Om zo, samen, het beste te 
bereiken voor Purmerend. Wij 
zijn ervan overtuigd dat we 
daarmee het fundament van 
onze samenleving verstevigen 
en inzetten op een samenleving 
waarin we naar elkaar omzien 
en iedereen meetelt. Niet óf jij 
óf ik, maar wij. Zij aan zij. 
 

Namens fusiebestuur, 
wethouder en raadsleden 

 
Centrumontwikkeling één 

van visie de drie pijlers 
van de uitvoeringsagen-

da economische visie 
 

urmerend is enorm in 
ontwikkeling. Veel van 

deze ontwikkelingen, waar-
onder woningbouw, de bouw 
van een parkeergarage en 
investeringen in leefbaar-
heid en het groen, spelen 
zich af in en rond de bin-
nenstad en hebben in-
vloed op dit gebied. Om-
dat we de binnenstad als 
huiskamer van Purmerend 
meer aandacht willen ge-
ven vormt het één van de 
pijlers van de uitvoerings-
agenda van de economi-
sche visie.  
 

e binnenstad moet een 
sfeervol, gastvrij en  

levendig centrum blijven waar 
winkelen, horeca, overnachten, 
evenementen, cultuur, onder-
nemen, wonen en leren alle-
maal samengaan. Een centrum 
waar je de historische waarden 
behoudt voor de generaties na 
ons, maar ook inzet op ontwik-
keling en de toekomstbesten-
digheid van het gebied. Die 
verbreding en vernieuwing ma-
ken we met de plannen voor 
het Waterlandkwartier, het sta-
tionsgebied. Zo ontstaat er 
complementair aan elkaar een 
groter centrum waar anderen 
ontmoeten en prettig verblijven 
centraal staat.  
 

et al deze ontwikkelingen 
is het goed om een visie 

op het gebied te maken. De 
komende tijd gaan we samen 
met de bewoners, onderne-
mers, de provincie Noord-
Holland, Retail experts, vast-
goedeigenaren, bezoekers en 
de jeugd van Purmerend en 
Beemster in gesprek over wat 
voor centrum we willen zijn. En 
wat ervoor nodig is om daar te 
komen. Zo bouwen we samen 
verder aan de stad.   
We organiseren de komende tijd 
verschillende momenten en plek-
ken zowel fysiek als digitaal waar 
mensen hun mening, input en 
advies kunnen geven. Dat moet 
leiden tot een visie op de binnen-
stad. Ik kijk uit naar de gesprek-
ken en het eindresultaat!  
 

e uitvoeringsagenda van 
de economische visie zet in 

op drie pijlers: het uitbouwen 
van de innovatieve voedselka-
mer en werelderfgoed De 
Beemster; tech stimuleren in 
samenhang met esportsontwik-
keling en centrumontwikkeling.  

Eveline Tijmstra 
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Vlnr: wethouder Eveline Tijmstra,  
Bart Kuipers (PurmerValley), Arwin Versteyne 
(Brasa), Astrid Francis (Beemster Valery) en 

wethouders Mario Hegger en Jos Dings 
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Hotel, natuur, recrea-
tie en wandelbos 
 

e komst van een 
hotel in de kom A7 

oftewel het Beusebos is 
een dossier dat al lang 
op de tafel van deze 
raad ligt. Ik kan mij 
nog herinneren dat ik 
hier voor het eerst het 
woord over mocht voe-
ren in 2015. Destijds 
over het beschikbaar 
stellen van een voorberei-
dingskrediet.  
Ook al ver voor mijn tijd is er in 
de raad uitvoerig gesproken 
over deze ontwikkellocatie en 
stelde GroenLinks zelfs voor om 
de sportvelden hierheen te ver-

plaatsen. Al kan ik me niet 
voorstellen dat ze dat nu nog 
een goed idee zouden vinden.  
 

nmiddels ligt er een be-
stemmingsplan dat de komst 

van het Van der Valk hotel mo-
gelijk maakt gecombineerd met 
een voorstel om de rest van het 
Beusebos in te richten als na-
tuur, recreatie en wandelbos. 
Het zal geen verrassing zijn dat 
het CDA erg blij is met deze 
plannen. Ik denk dat wij daar 
mee een uitstekende balans 
hebben gevonden tussen na-
tuur, recreatie en ondernemen. 
Niet voor niets hebben wij in ons 
verkiezingsprogramma hierover 
het volgende opgenomen:  
 

et CDA is voorstander voor 
de realisatie van een hotel 

in de Kom A7, waarbij de rest 
van het gebied ingericht wordt 
als natuur-/recreatiegebied en 
als wandelbos. Realisatie hier-
van zorgt voor uitbreiding van 
overnachtingsmogelijkheden, 
toevoeging van werkgelegen-
heid en een toegankelijke plek 
om te genieten van het groen. 
 
 

verigens begrijpt het CDA 
ook dat niet iedereen hier 

dezelfde afweging maakt. Neem 
alleen al de insprekers tijdens  

 

de commissievergadering. Al-
lemaal hebben zij verschillende 
ideeën over hoe we dienen om 
te gaan met het gebied naast 
de A7. Waar de ene inspreker 
de komst van het hotel toe-
juicht, wil de ander nog wel 

een stap verder gaan en 
het gehele bos platgooi-
en en ontwikkelen. Daar 
tegenover staan ook 
insprekers die oproepen 
om vooral niets te doen 
of het gebied wel attrac-
tiever te maken maar 
vooral geen hotel te 
realiseren. 

 

et is aan ons raadsleden 
om op basis van al die ver-

schillende belangen een goede 
afweging te maken. Wat het 
CDA betreft hebben we die ge-
vonden in de voorliggende 
plannen. Plannen die het moge-
lijk maken om straks lekker te 
gaan wandelen en een kop kof-
fie te nemen in het hotel en 
vanuit de sky-lounge te genie-
ten van het Unesco werelderf-
goed aan de ene zijde en het 
prachtige veenweidegebied aan 
de andere zijde.  
 

Pascal Verkroost 
 

Meer informatie vindt u op: 
https://www.purmerend.nl/hote
l-en-natuur-samen-kom-a7 
 

Purmerend  
Fairtrade Gemeente? 

 

ijdens de commissiever-
gadering AZ-Samenleving 

van 16 september jl. heeft 
het college een mening ge-
vraagd over het verzoek van 
de Stichting Wereldwinkel om 
 
 

mee te werken aan de aan-
vraag voor het predicaat Fair-
trade Gemeente. 
 

at is Fairtrade? 
Fairtrade helpt boeren en 

arbeiders in ontwikkelingslan-
den een betere plek te verwer-
ven in de handelsketen, zodat 
ze kunnen leven van hun werk 
en kunnen investeren in een 
duurzame toekomst. Fairtrade 
is zowel een keurmerk als een 
wereldwijde beweging.  
 

e fractie van het CDA Pur-
merend kan deze aanvraag 

voor het predicaat Fairtrade 
Gemeente van harte onder-
steunen. Het CDA is voor ver-
binding in de samenleving en 
ziet het maatschappelijk belang 
van waar Fairtrade voor staat. 
Het is goed om te laten zien dat 
je als stad solidair bent; be-
wustwording wil kweken voor 
verantwoord ondernemen en 
een eerlijke kans voor boeren 
en producenten in ontwikke-
lingslanden wil bieden. 
Met een werkgroep vanuit de 
Wereldwinkel en ambtelijke 
ondersteuning zal de uitwerking 
van voorwaarden die aan het 
predicaat zijn verbonden, vol-
doende gegarandeerd zijn. 
Daarmee kan Purmerend zich net 
als ongeveer 60 andere gemeen-
tes in Nederland profileren.  
 

 
 

en grote meerderheid in de 
commissievergadering kon 

zich vinden in het plan. Het is 
nu aan het college om verdere 
stappen te ondernemen. 
 

Annemiek Nuijens  
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Losloopgebied aan 
Penningkruid wordt 

toch uitrenveld 
 

l in 2019 is door de 
HOP-commissie in De 

Gors een bewonersinitiatief 
ingediend voor het honden-
beleid. Het initiatief betrof 
het aanpassen van het los-
loopgebied voor honden aan 
het Penningkruid tot een 
uitrenveld.  
Er wordt dan een hek om het 
losloopgebied geplaatst en de 

 eigenaar 
wordt verplicht 

de honden-
poep op te 

ruimen en te 
deponeren in 
een speciale 

bak. Dit voor-
stel leidde tot 

verschil van mening bij omwo-
nenden. In 2020 werd dan ook 
door hen een nieuw voorstel 
ingediend om van het grasge-
bied bij het Hoornblad een uit-
renveld te maken en het los-
loopgebied bij het Penningkruid 
te behouden. 
 

et college heeft hierover 
weer een draagvlakmeting 

gedaan onder alle inwoners van 
de Gors. De ene helft was voor 
en de andere helft bleek tegen... 
Daarna is door het college een 
voorstel gemaakt om van het 
losloopgebied aan het Penning-
kruid een uitrenveld te maken 
en na een jaar met omwonen-
den te evalueren. 
Tijdens de commissievergade-
ring op 16 september jl. heb ik 
namens het CDA aangegeven 
dat het ons onnodig lijkt om in 
de Gors twee gebieden speciaal 
voor honden te bestemmen. De 
ruimte is immers schaars en  
niet iedereen 
houdt van 
honden. Het 
voorstel om 
een hek om 
het huidige 
uitrenveld te 
plaatsen en na 
een jaar te  
evalueren kreeg daarom de 
steun van het CDA. 
 

Liesbeth Roet 

Geen bijval voor Motie 
‘Minimumloon omhoog.’  
 

ijdens de raadsvergade-
ring van 23 september 

is voor tweede keer ge-
stemd over een motie die 
opriep om het Minimumloon 
te verhogen.  
De motie was ingediend door 
de Stadspartij en werd door 
veel partijen ondersteund. Bij 
de eerste stemming in de raad 
van juni was de uitslag 18 voor 
en 18 tegen. In de tweede 
ronde heeft de motie het niet 
gehaald met 16 voor en 18 
tegen. Het CDA heeft tegen de 
motie gestemd. 
 

n de overweging stelde de 
indieners dat Purmerend 

vele inwoners heeft die on-
danks hun onmisbare beroep 
een inkomen hebben waarmee 
ze tot de werkende armen be-
horen en waarmee ze hun ge-
zinnen nauwelijks of zelfs niet 
voldoende kunnen onderhou-
den. “Wie normaal werkt voor 
de kost mag niet in armoede 
vervallen. Het is belangrijk dat 
iedereen kan meedoen in de 
samenleving en dat een inko-
men, waarmee je rond kan 
komen, hier een voorwaarde 
voor is.”  
 

e indieners wilden een 
drastische verhoging van 

het minimumloon, die ook door 
de vakbond FNV was berekend, 
zodat de hoogte toereikend zou 
zijn om van te leven (bij voor-
keur een verhoging naar 14 
euro). Zij wilde de griffie ver-
zoeken deze motie namens de 
raad te versturen aan de Twee-
de Kamer en het bureau van de 
(in-)formateur en de motie on-
der de aandacht te brengen bij 
andere gemeenten uit Noord-
Holland. 
 

aarom tegengestemd? 
Het CDA Purmerend is 

net als de indieners van me-
ning dat werken moet lonen. 
Het streven om mensen die 
een minimumloon verdienen 
een inkomensverbetering te 
bezorgen, sprak ons zeker aan. 
Wij vinden het onacceptabel 
dat er ook in onze gemeente 
mensen zijn die ondanks hard 

werken de eindjes niet aan 
elkaar kunnen knopen.   
 

 
 

elukkig leeft dit besef niet 
alleen lokaal. Ook een 

meerderheid in de Tweede Ka-
mer is voor een substantiële 
verhoging van het minimum-
loon. Dat is ook de plaats waar 
over de gewenste inkomens-
verbetering moet worden gede-
batteerd en beslist. Als ge-
meenteraad gaan wij er name-
lijk niet over. Het is ook niet te 
overzien welke gevolgen een 
drastische verhoging nu voor de 
uiteindelijke inkomensverbete-
ring zal hebben voor de mini-
ma, maar ook voor het MKB. 
 

e hebben ons bij de vor-
ming van onze mening 

vooral gericht op het doel. Niet 
op de hoogte van de verhoging. 
We hebben tevergeefs gepro-
beerd om  
de indie-
nende par-
tijen te be-
wegen om 
de toevoe-
ging “bij 
voorkeur 
een verho-
ging naar 
14 euro” te 
schrappen. 
Voor onze 
fractie een 
reden om 
de motie 
niet te 
steunen.  
 

e zullen wat dit onder-
werp betreft onze eigen 

weg bewandelen om de wens 
voor een inkomensverbetering 
voor de minima onder de aan-
dacht te brengen van het kabi-
net en de CDA-fractie in de 
Tweede Kamer. Deze wake-up 
call is wel nodig nu na Prinsjes-
dag bekend is gemaakt dat de 
koopkracht niet zal verbeteren. 
Bij een minimuminkomen zal 
daar zelf iets afgaan volgens de 
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economen van de ABN Amro en 
het Nibud. Hetzelfde geldt voor 
gepensioneerden. Volgens mi-
nister Koolmees verbetert de 
koopkracht voor de doorsnee 
gepensioneerde met 0,1 pro-
cent. Voor de meesten van hen 
is de inkomenspositie niet flo-
rissant en komt er weer een 
jaar van stilstand bij. “Het is 
hard nodig dat de politiek ge-
pensioneerden compensatie 
gaat bieden”, aldus de oude-
renorganisatie KBO-PCOB. 
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 

Groen Licht voor 
criteria De Woonplek 

 

et goedkeuring van de 
criteria voor een locatie 

voor De Woonplek in de 
raadsvergadering van sep-
tember jl. en van het aanne-
men door het CDA ingedien-
de amendement, mede inge-
diend door coalitiepartijen, 
zijn we een stap verder in de 
totstandkoming van de 
woon/zorgvoorziening voor 
mensen met complexe multi-
problematiek.  
Het CDA is een voorstander van 
een dergelijke voorziening van-
wege de zorgplicht die we heb-
ben voor alle Purmerenders, de 
overlast en de grote zorgvraag 
van deze groep. Het zal echter 
niet meer gebeuren in deze 
raadsperiode liet wethouder 
Kroese weten na schriftelijke 
vragen van raadslid Annemiek 
Nuijens. De voortgang rond het 
vaststellen van de criteria heeft 
inmiddels, ook door Corona, een 
flinke vertraging opgelopen.  
 

et besluit om een voorzie-
ning te realiseren werd 

genomen in de raad van februa-
ri 2020. Dat is een gepasseerd 
station. Het daaropvolgende 
voorstel van een locatie aan het 
Oudelandsdijkje veroorzaakte 
echter zoveel commotie bij 
omwonenden, dat het college 
besloot om samen met de raad 
en zorgpartijen eerst criteria 
vast te stellen waaraan een 
woonlocatie zou moeten vol-
doen. Na een periode van digi-
tale werkbezoeken, overleg en 
een uitgebreide enquête zijn de 
criteria als randvoorwaarden en 
ondersteunende ontstaan en in 
een raadsvoorstel gegoten. Een 
kleine wijziging om loopafstand 
tot voorzieningen te wijzigen in 
fietsafstand kreeg een ruime 
meerderheid in de raad. 
 

et is nu aan het college om 
aan de hand van de vast-

gestelde criteria op zoek te 
gaan naar geschikte locaties. 
 

Annemiek Nuijens 
  

Het CDA congres 
 

p zaterdag 11 septem-
ber vond het bijzonder 

CDA partijcongres plaats in 
de Brabanthallen in Den 
Bosch. Op de agenda ston-
den een evaluatie van de 
verkiezingen, resoluties van 
leden en een speech van par-
tijleider Wopke Hoekstra. 
De laatste tijd is het nogal ru-
moerig geweest binnen de par-
tij. Om een paar voorbeelden te 
noemen: de ruwe omgangs-
vormen, de missers in de cam-
pagne, het sensibiliseren van 
Pieter Omtzigt en meer. De 
centrale boodschap op het con-
gres was dat het nu het mo-
ment was om een streep te 
zetten door de affaires en de 
gelederen te sluiten. De oproep 
tot verzoening sloeg aan. De 
CDA’ers zijn het geruzie beu. 
Gekozen is voor het harmonie-
model boven de polarisatie. 
 

n er gebeurde meer op het 
congres. Een drietal jonge 

CDA’ers werd uitgenodigd een 
korte presentatie te houden 
waaronder Eveline Tijmstra. Zij 
vertelde over het samenvoegen 

van Purmerend en Beemster en 
over de herindelingsverkiezin-
gen die al in november worden 
gehouden.  
 

 
 

Eveline tijdens het congres 
 

“Door de samenvoeging van deze 
twee gemeenten ontstaat er één 
nieuwe gemeente met veel kwa-
liteit en kansen. Een gemeente 
waarin stad en platteland elkaar 
versterken.” Aldus Eveline. 
 

artijleider Wopke Hoekstra 
sloot het partijcongres af met 

een inspirerende speech. “Ik sta 
hier om verantwoordelijkheid te 
nemen op één van de moeilijkste 
momenten in de geschiedenis 
van onze partij. En ik neem die 
verantwoordelijkheid omdat ik 
ten diepste overtuigd ben van de 
waarde van ons verhaal voor de 
samenleving”  
 

Voor een video van het congres, zie: 
https://www.youtube.com/watc
h?v=ksh-aIwfP20&t=24103s 
 

De redactie 
 

Mededelingen v/h bestuur 
 

Overleden: 
Mw. C.B.J. Karmelk-van Geemen 
 

Bedankt als lid: 
Dhr. L.J. Brouwer-de Koning 
Mw. M. Boskemper 
 

Nieuw lid: 
Dhr. C.A. Jansen 
 

Sjoeky Brak 
 

Kopij voor het januarinummer 
voor 24 dec. 2021 sturen naar 

kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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Kascontroles 
 

Toen in het voorjaar 2020 de 
jaarvergadering niet door kon 
gaan vanwege corona is ook de 
jaarrekening 2019 niet officieel 
goedgekeurd door de ledenver-
gadering.  
Op dat moment waren we nog 
optimistisch en besloten we om 
dat agendapunt naar de najaars-
vergadering te verschuiven. Ge-
lukkig was wel de kascontrole-
commissie (George van der Laan 
en Jaap Veenstra) bij mij thuis 
geweest en in het rapport van de 
commissie is te lezen, dat zij ak-
koord gaan met de jaarrekening 
2019. Vervolgens werd ook in het 
najaar van 2020 de jaarvergade-
ring afgelast vanwege corona.  
 

Nu in het lopende jaar 2021 heeft 
het bestuur besloten om de be-
staande kascontrolecommissie te 
vragen ook de jaarrekening van 
2020 te controleren. George en 
Jaap hebben onze vraag positief 
beantwoord en dus is er ook een 
kascontroleverslag over 2020.  
 

 
 

Om deze twee jaarverslagen als-
nog op een komende ledenverga-
dering op de agenda te plaatsen 
vinden we niet zinvol. Wij vinden 
dat goedkeuring van de begroting 
2020 en 2021 niet reëel is omdat 
2020 geschiedenis is en 2021 al 
aardig opschiet. Bovendien zal op 
de komende vergadering onze 
CDA afdeling Purmerend opgehe-
ven worden.  
 

Om toch aan een soort van ver-
antwoording aan de leden te vol-
doen publiceren we in deze le-
deninformatie de kascontrole 
verslagen van de heren Van der 
Laan en Veenstra over de jaren 
2019 en 2020. 
 

Indien er vragen zijn naar aanlei-
ding van de twee kascontrolever-
slagen dan wil ik die met alle ple-
zier proberen te beantwoorden. 
 

Jan Dorrepaal (penningmeester) 
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